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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ VĚDECKÉ RADY  
PŘÍRODOVĚDECKÉ FAKULTY UJEP  

 

Termín konání: 26. 5. 2022 od 9:30 hodin 

 

Počet zúčastněných členů /v abecedním pořadí bez titulů/: 15 

Tomáš Cajthaml; Pavla Čapková; Jan Čermák; Petr Eisenmann; Jan Flusser; Milan 
Gryndler; Pavel Chromý; Zbyněk Koldovský; Miroslav Lávička; Ivo Nezbeda; Jaroslav 
Pavlík; Jan Picek; Pavel Raška; Stanislav Smrček; Michal Varady 

Omluveni /v abecedním pořadí bez titulů/: 6 

Martin Balej; Petr Heinzel; Zdeňka Kolská; Vladimír Mařík; Mirko Rokyta;  
František Vácha; 

 

Místo konání: zasedací místnost č. CP-1.10, Centrum přírodovědných a technických 
oborů, Pasteurova 15, Ústí nad Labem 

 

Program jednání 

1) zahájení, schválení programu 
2) schválení školitelů v doktorském studijním programu Aplikované nanotechnologie 
3) jmenování oborové rady program Nanotechnologie, obor Aplikované 

nanotechnologie 
4) jmenování oborové rady program Fyzika, obor Počítačové modelování ve vědě a 

technice 
5) projednání plánu realizace strategického záměru fakulty pro rok 2022 
6) habilitační řízení – veřejná přednáška a projednání před vědeckou radou 

 Ing. Petr Mikeš, Ph.D. 
 

Průběh jednání 
Zahájení v 9:30 hodin. Vedením jednání vědecké rady pověřil děkan fakulty proděkana 
pro vědu doc. J. Pavlíka. Přítomno 14 členů z 21 – jednání bylo prohlášeno  
za usnášeníschopné.  

Doc. Pavlík omluvil prof. Koldovského, který avizoval drobné zdržení způsobené 
dopravními komplikacemi. 

Doc. Pavlík seznámil přítomné s předpokládaným průběhem jednání a požádal  
o schválení programu jednání. 
 
Hlasování: 

SOUHLASÍM  

s programem jednání 

NESOUHLASÍM 

s programem jednání 

ZDRŽUJI SE 
hlasování 

14 0 0 

 
Vědecká rada souhlasí s programem jednání. 
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Ad 2) schválení školitelů v doktorském studijním programu Aplikované 

nanotechnologie 

Předsedkyně oborové rady Prof. P. Čapková předložila děkanovi fakulty žádost  
na jmenování nových školitelů v doktorském studijním programu Aplikované 
nanotechnologie. Navrhovanými školiteli jsou RNDr. Václav Šícha, Ph.D.  
a Ing. Ondřej Baszczyňski, Ph.D.  
Životopisy navrhovaných byly součástí podkladů pro jednání. 
 
Nikdo z přítomných neměl k návrhu žádné připomínky a na prof. Čapkovou žádné 
dotazy, a proto doc. Pavlík požádal vědeckou radu o souhlas hlasovat o schválení 
obou školitelů najednou.  
 
Hlasování: 

SOUHLASÍM se 
způsobem hlasování 

NESOUHLASÍM 

se způsobem hlasování 

ZDRŽUJI SE 
hlasování 

14 0 0 

 
 
USNESENÍ č. 1 

Vědecká rada souhlasí se jmenováním RNDr. Václava Šíchy, Ph.D.  

a Ing. Ondřeje Baszczyňskeho, Ph.D. školitely v doktorském studijním programu 

„Aplikované nanotechnologie“ 

 
Hlasování: 

SOUHLASÍM 
s předloženým návrhem 

usnesení 

NESOUHLASÍM 

s předloženým návrhem 
usnesení 

ZDRŽUJI SE 
hlasování 

14 0 0 

 
Od 9:40  byl na jednání přítomen prof. Koldovský. 
 

Ad 3) jmenování oborové rady pro doktorský studijní program Nanotechnologie, 

obor Aplikované nanotechnologie 

Doc. Pavlík vysvětlil přítomným okolnosti, které vedou k nutnosti schválení oborové 

rady pro studijní program Nanotechnologie, obor Aplikované nanotechnologie. 

V tomto dobíhajícím studijním programu je stále zapsáno několik studentů,  

a proto je nutné jmenovat na dobu jejich dostudování oborovou radu. Vzhledem 

k tomu, že má fakulta akreditovaný nový nástupnický doktorský studijní program 

Aplikované nanotechnologie, je s ohledem na zjednodušení administrativní agendy 

navrhováno shodné složení obou oborových rad. 
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Protože složení oborové rady studijního programu Aplikované nanotechnologie bylo 

v roce 2019 schváleno současnou vědeckou radou, nejsou předkládány odborné 

životopisy již dříve schválených navrhovaných členů oborové rady 

Návrh oborové rady pro doktorská studia   

studijní program Nanotechnologie, obor Aplikované nanotechnologie 

Interní členové z UJEP  
Prof. RNDr. Pavla Čapková, DrSc. garant studijního programu, předseda 

oborové rady 
Prof. Ing. Pavel Janoš, CSc.  
Prof. Ing. Martin Lísal, DSc.  
Prof. RNDr. Ivo Nezbeda, DrSc.  
Doc. Ing. Jan Čermák, CSc.  
Doc. Ing. Zdeňka Kolská, PhD.  
Doc. Ing. Martin Kormunda, Ph.D.  
Doc. RNDr. Jaroslav Pavlík, CSc.  
Mgr. Jan Malý, Ph.D.  
  
Externí členové  
Prof. Ing. Petr Louda, CSc. TUL Liberec 
Prof. Ing. Václav Švorčík, DrSc. VŠCHT Praha 
Doc. RNDr. Dana Gášková, CSc. MFF UK 
Ing. Kamil Lang, DSc. ÚACH Řež 
Ing. Petra Ecorchard, Ph.D.  ÚACH Řež 

   

USNESENÍ č. 2 

Vědecká rada souhlasí s návrhem na jmenování oborové rady pro doktorská studia  
ve studijním programu Nanotechnologie, obor Aplikované nanotechnologie  
v uvedeném složení. 

 
Hlasování: 

SOUHLASÍM 
s předloženým návrhem 

usnesení 

NESOUHLASÍM 

s předloženým návrhem 
usnesení 

ZDRŽUJI SE 
hlasování 

15 0 0 

 

Ad 4) jmenování oborové rady pro doktorský studijní program Fyzika, obor 

Počítačové modelování ve vědě a technice 

Důvody pro jmenování oborové rady doktorského studijního programu Fyzika, obor 

Počítačové modelování ve vědě a technice jsou obdobné jako v předchozím 

projednávaném bodě. 

V  dobíhajícím studijním programu je na dostudování stále zapsáno několik studentů, 

a proto je nutné jmenovat oborovou radu, protože té stávající vyprší platnost. 
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Vzhledem k tomu, že má fakulta akreditovaný nový nástupnický doktorský studijní 

program Počítačové modelování ve vědě a technice – Computer Modelling in Science 

and Technology, je s ohledem na zjednodušení administrativní agendy navrhováno 

shodné složení obou oborových rad. 

Návrh oborové rady pro doktorská studia  
studijní program Fyzika, obor Počítačové metody ve vědě a technice 

 
Interní členové z UJEP:  
Prof. RNDr. Ivo Nezbeda, DrSc.      garant studijního programu, předseda 

oborové rady 
Doc. Ing. Jaromír Havlica, Ph.D.    
Prof. Ing. Martin Lísal, DSc.  
   

 

Doc. RNDr. Anna Macková, Ph.D. 
  

 

Doc. RNDr, Filip Moučka, Ph.D.    
Doc. RNDr. Jaroslav Pavlík, CSc.  
  

 

Doc. RNDr. Michal Varady, Ph.D.  
  

 

  
Externí členové  
Prof. RNDr. Petr Heinzel, DrSc.   AÚ AV ČR 
Ing. Jan Hrubý, CSc,  
  

ÚT AV ČR 

Prof. RNDr. René Kalus, Ph.D. VŠB - TU Ostrava 
Prof. RNDr, Jiří Kolafa, CSc.  ÚFCH VŠCHT 
Prof. RNDr. Karel Procházka, DrSc.
   

PřF UK Praha       

 

USNESENÍ č. 3 

Vědecká rada souhlasí s návrhem na jmenování oborové rady pro doktorský studijní 

program Fyzika, obor Počítačové metody ve vědě a technice v uvedeném složení. 

 
Hlasování: 

SOUHLASÍM 
s předloženým návrhem 

usnesení 

NESOUHLASÍM 

s předloženým návrhem 
usnesení 

ZDRŽUJI SE 
hlasování 

15 0 0 
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Ad 5) projednání realizace strategického záměru fakulty pro rok 2022 
 
Doc. Pavlík požádal děkana fakulty o představení realizace záměru pro letošní rok.  
 
Prof. Picek se dotázal, zda byla při návštěvě z ministerstva školství na UJEP nějakým 
způsobem diskutována plánovaná reforma pregraduální přípravy  
a zda se v dokumentu objevují nějaké výstupy z této návštěvy. Děkan fakulty 
odpověděl, že kromě jiného byl při setkání věnován čas i na debatu k problematice 
nedostatku učitelů přírodovědných předmětů v regionu, ale konkrétní závěry z jednání 
nevyplynuly. Nehledě na to, že dokument v době návštěvy byl již schválen vedením 
fakulty. 
 
Doc. Chromý se dotázal, zda a jakým způsobem má fakulta ošetřenu spolupráci  
s fakultními školami. Děkan fakulty vysvětlil, že před dvěma lety bylo na PřF UJEP 
založeno Centrum podpory přírodovědného vzdělávání pod vedení doc. Janouškové, 
které má spolupráci s fakultními školami na starosti. V tuto chvíli má fakulta  
8 fakultních škol (hlavně z řad středních škol a gymnázií), ale kvůli studijním praxím 
zvažujeme rozšíření i o základní školy. Náplní centra jsou i aktivity související 
s celoživotním vzděláváním a dovzděláváním učitelů. Provoz centra je financován 
z příspěvku ministerstva na podporu nedostatkových aprobací. V centru jsou zástupci 
všech součástí fakulty, což zajišťuje stálou provázanost mezi didaktickou praxí  
a vědou. 
 
Prof. Lávička se dotázal, zda následně probíhá nějaké vyhodnocování schvalovaného 
dokumentu. Dle děkana vyhodnocování dokumentu probíhá každoročně. Došlo  
ke změně struktury dokumentu, aby byly cíle přesněji kvantifikované a následně 
snadněji hodnotitelné. Do budoucna je chystána verifikační tabulka. 
 
 
USNESENÍ č. 4 

Vědecká rada PřF UJEP projednala plán realizace strategického záměru 
Přírodovědecké fakulty UJEP pro rok 2022. 
 
Hlasování: 

SOUHLASÍM 
s předloženým návrhem 

usnesení 

NESOUHLASÍM 

s předloženým návrhem 
usnesení 

ZDRŽUJI SE 
hlasování 

15 0 0 

 

Proděkan Pavlík poděkoval vědecké radě za projednání předcházejících bodů 
programu a v 10:00 ukončil první část jednání v zasedací místnosti č. CP-1.10.  

Vědecká rada se přesunula do auditoria CP-1.01, kde od 10:15 proběhla veřejná 
habilitační přednáška Ing. Petra Mikeše, Ph.D. na téma „Výzkum modifikace 
nanovlákenných vrstev, studium stability roztoků/suspenzí pro elektrostatické 
zvlákňování” a následná veřejná diskuze.  

V 11:15 bylo v zasedací místnosti CP-1.10 zahájeno neveřejné projednání a tajné 
hlasování o návrhu na jmenování dr. Mikeše docentem. (viz samostatný zápis) 
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USNESENÍ č. 5 

V tajném hlasování se členové Vědecké rady Přírodovědecké fakulty UJEP usnesli 

doporučit děkanovi fakulty předložit rektorovi univerzity návrh na jmenování  

Ing. Petra Mikeše, Ph.D. docentem pro obor Aplikovaná fyzika. 

Po ukončení jednání byl pro členy vědecké rady připraven oběd v menze UJEP.  
 

Jednání vědecké rady bylo ukončeno v 11:50 hodin. 

 

 

 

 

Doc. RNDr. Michal Varady, Ph.D. 
        děkan PřF UJEP   
 

 

Ústí nad Labem 30. 5. 2022 

 
 
 
Zapsala: Ing. M. Bobková 
Schválil: doc. RNDr. Michal Varady, Ph.D. 


